



## Protokoll styrelsemöte S06 2018-02-20

<b>Närvaro:</b>	Anna Qvil	Ordförande
	Viktor Claesson	Propagandamästare
	Fred Nordell	Skattmästare
	Hannes Åström	Studierådsordförande
	Axel Syrén	Cafémästare
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Henrik Olsson	Källarmästare
	Sebastian Hegardt	Programmästare
	Daniel Jannemyr Åhlin	Sexmästare
	Jesper Graham	Överphös
	Gillis Oldfeldt	Vice Ordförande
	David Larsson	Revisor
	Lars Gustafson	Revisor
	Christina Zhou	Kårkontakt TLTH

- §1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera listan.  
(Listan återfanns tyvärr aldrig, kan därför inte lista namnen.)
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll att godkänna.
- §6 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Fred Nordell till medjusterare.
- §7 Information från kåren Det kommer erbjudas en till styrelseutbildning för de som ej kunde vara med på kårens.
- §8 Information PLCD Högpresterande datorgrafik, EDAN35 kommer ej hållas nästa år. LTH gör därför en undersökning just nu för att se vilka som påverkas.
- §9 Information från kollegierna Jesper Graham, Överphöskollegiet - Kåren har undersökt möjligheten av en gemensam anmälningsapplikation för alla sektioner. Gör det bland annat lättare för gemensamma event. Just nu har de ögonen på nollekollen.



- Viktor Claesson, Informationskollegiet - Har haft uppstartsmöte, diskuterat informationsspridning runt kampus. I-sektionen är även ute efter en videokamera.
- Hannes Åström, Studierådsordförandekollegiet - Det har varit ett extra bra år för ettorna gällande första tentorna. Även ladok kommer vara nere ett par veckor i april.
- §10 Pengar till event, lika-behandlingsombuden Mötet **beslöt** att skjuta upp punkten till styrelsemöte S07.
- §11 Möten i tentaveckan Mötet diskuterade att ha styrelsemöte under inläsningsveckan och tentaveckan.
- §12 Formula Student vill använda VR Formula Student vill använda Datatekniksektionens VR headset för PR. Axel Whilborg var den som hade kontakt från början, tyvärr följdes det aldrig upp.
- Mötet diskuterade pris för uthyrning, och ifall en policy bör skrivas för VR-headsetet.
- Mötet **beslöt** att Sebastian Hegardt ska skriva en policy angående vårt VR-headset.
- §13 Informationsspridning Viktor Claesson berättade om hur andra sektioner och kåren gör med facebook. Det vill säga, om de har flera sidor eller grupper och hur de gör med event. Mötet diskuterade om alla event bör ligga på huvudsidan eller fortsätta ligga under utskottssidorna.
- David Larsson yrkade att vi bör se över informationsspridningspolicyn.
- Mötet **beslöt** att Viktor Claesson ska skriva ett nytt utkast av policy för informationsspridning till S08.
- §14 Ekonomisk status Ugnens pris har nu beräknats högre än tidigare. Med den kostnaden, plus lite från teknikfokus kommer vi ligga under den reglerade likviditetsgränsen. Med inkomnsten från teknikfokus, om det lika väl som tidigare år, bör vi dock åter igen ligga runt gränsen.
- §15 Beslutsuppföljning Anna Qvil - Ska försöka ligga på lite extra och få AF att svara. Jesper Graham - Inget nytt att informera om.
- §16 Utskottsrapporter Inget märkvärdigt att notera.



- §17 Entledigande av funktionärer Ingen att entlediga.
- §18 Val av funktionärer Ingen att välja in.
- §19 Meddelanden  
Axel Whilborg - Allting med Telavox är nu godkänt och klart, det ska bara sättas upp.  
Sebastian Hegardt - LTH har bytt system för printersystemet. Vill man få tillbaka sina pengar gratis från gamla systemet bör man göra det snarast.  
Hannes Åström - Nästa läsperiod kommer tyvärr sakna inläsningsveck.
- §20 Övrigt Inget under Övrigt.
- §21 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:55.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Viktor Claesson  
Propagandamästare

Anna Qvil  
Ordförande

Fred Nordell  
Skattmästare